

Tidspunkt, dato, sted: Lørdag d. 27/8, hos Caro, Nørre Alle 50, 3. sal

Godkendelse: Dette er godkendt.

Debatpunkter:

- Lidt fra den frivilligansvarlige
Det har generelt været svært at motivere spillerne - Har I en fornemmelse af hvorfor?
 - Muligvis ikke tidsnok og gerne tage fat i frivilligansvarlige

Være mere striks ang. frivillig tjanser?

- Dokument "regnskab" for holdene ang. frivillig tjanser: Kontaktpersonerne fra de enkelte hold udfylder dokumentet med navne på alle spillere på holdet, hvor Julie/holdets egen frivilligansvarlig så kan sætte et kryds ud for navnet når de har været til en tjans
- Ovenstående gør det lettere "at slå ned"/kontakte spillerne direkte ift. frivillig tjanser mm.
- Giver et indblik i, at det for det meste er de samme personer der melder sig
- Skal være en rød tråd ud fra det vi skriver i velkomstbrevet: billigst klub pga. frivillig arbejde, det betyder at alle skal bidrage
 - Står der allerede
- 5. holdene
 - Skal ikke tage tjanser

Feedback fra dem der melder sig som frivillig

- Det kunne være rart at se hvem der melder sig

Nye kontaktpersoner fra de enkelte hold efter sommerferien?

- Skal findes til spillermøderne af trænerne.

Hvad forventer vi egentlig af tjene vha. frivillig tjanser?

- Så meget som muligt, og ramme budget så godt som muligt.

Pengene fra da vi fjernede halgulv - Dem får vi. Johan styrer kontakten.

- Er alle hold fyldt op?
 - Dameholdene er helt fyldte
 - Herrerholdene mangler begge. Der er lavet promovoring på fb og insta
 - Studiemesse
 - DSFI
 - Kan evt. lave en tinder profil hvor man søger spillere.
 -
- Der er ikke adgang til dommerrum og dermed alle vores ting inkl. harpiks.
 - Der kan lige købes noget harpiks i sport24 indtil. Johannes + Teis køber noget.
 - Johan kan lige prøve at få fat på Kent.
- Kontingent
 - Johan skal stadig kontakte holdsport
- 1./2. herrer holdsport

- Sine og Johannes holder et møde med Lamin.

Beslutningspunkter:

- Håndoffice: Liste med navn, adresse, fødselsdato, mail og tlf.nr. på alle nye trænere.
 - Caroline laver et docs så de kan blive oprettet.
- Præsentation af bestyrelsen - evt. høre udvalgene om de vil med rundt til rekruttering?
 - Synes det er en god ide.
 - Aktivitet, fest, kommunikation, stævne, sponsor, Caroline kontakter én fra hvert udvalg og siger de skal sørge for at de har en der kan præsentere udvalget.
 - Mandag d. 5. kl. 20.20, og tirsdag d. 6. kl. 21.20
- Skal et hold have nye spillertrøjer i år - og hvem?
 - 2.damer skal have nye. Teis har evt. sponsor
 - Gerne tre styks i small (især nummer 5)
- Boldauktion på gamle bolde i gemmeren - hvilken pris skal vi tage? (100 kr?)
 - 100 kr er fint, Sine, Johan vil gerne have en. "Ja tak tilbud"
- Skal der købes, så vi har opdelt herrerovertækstrøjer og dameovertrækstrøjer? De er på lager igen
 - JA! Giv den gas, vi skal bare have mange og forskellige farver. Helst ikke blå åbenbart?
- Sponsor
 - Tre deling sponsorgrupper:
 - Guld: sølvpakke + trøjetryk, navne
 - Sølv: bronzepakke + Trøjespons (lille), Instagram konkurrence, frivilligt arbejde.
 - Bronze: Giv hvad du kan, banner på hjemmeside
- Kasserer
 - Kristian må ikke længere være kasserer grundet nyt arbejde.
 - Teis og Kristian bytter rolle fra oktober.
 - Johan er fungerende kasserer indtil.

Informationspunkter:

- Trænertøj bestilt
- Størrelse til prøvning af størrelser til træningsdragter mm også bestilt. Vi kører samme model som sidste år.
- Alle trænere i Annexen har fået udleveret nøgle til hallen (oversigt lavet i docs + tydelig info om den skal tilbageleveres i slutningen af sæsonen)"
 - Godt arbejde Sof!
- DSFI - status
 - 11 frivillige om fredagen! wuuu! Der er styr på det. Endnu et opslag på facebook.
- KSI cup
 - Tabte det hele, men havde det sjov og flest øl i blodet.
- Nyt halgulv ect.
 - Bagnettet skal vi sætte op.
 - Midtercirkel skal laves, da vi har betalt for den.

Regnskabsorientering:

Emner PR:

- Hvordan har kommunikationen med nye spillere fungeret?
 - Ikke alle hold kører Buddy-ordning. Det skal ordnes så alle kommer med i holdet facebookgruppe, klubbens fb gruppe og insta, samt info om hjemmesiden/holdsport.
 - Caroline laver et opslag

Eventuelt:

- Er hallen færdig, så vi kan fylde kasserne op igen med materialer?
 - Kasserne sidder ikke fast - Johan snakker med ham

Dagsordenspunkter til næste gang:

Evaluering af møde og fordeling af punkter.

Næste møde 28/9 kl. 18.00 hos (Sofie)